
 Schůze provozní skupiny Ramusu 066 
19.12.2016 

 

Účast: Honzík, Hynek, Marie, Jirka H., Marta, Bára, Míša, Jirka R 
 
Restíky: 
Šéf na Humr tančí -- nechce dělat Milena, dělala by to B. Matys, během Humru tančí by byl tak 
1-2 klasický Humry za měsíc 
Hynek udělal fulltextový vyhledávání na rok 2016 ze zápisů z porad. 
 

Kolečko: 
Honzik: Dostali jsme několik darů, jsme na tom finančně dobře, Honzík děkuje. 
Jirka R: Dílna jede, už proběhl první projekt (Lavice Konvářka) 
Míša: Ještě ji to baví. Finanční přehled: teď máme se započítanými mzdami cca 210 000 Kč. 
Bára: V Gigabytě je plno, funguje to. Přihlašování na víkendovku se nějak nepovedlo (XY 
maminka musela čekat hodinu na návrat). 
Maruška: Smlouva s ČZU - je tam napsaný, že maj dopředu lidi bejt zaškolený, podepsat 
mlčenlivost, což u Humrů není reálný, takže by bylo ideální tu smlouvu změnit tak, aby se Humr 
do praxí nepočítal. 
Marta: Byla víkendovka v Brně, málo lidí (15+15), bylo to fajn, jel jen jeden vozíčkář, zbylo asi 
130 Kč. 
 
DISKUZE - KANCL 
Kancl je málo využívaný, Maruška se zamyslí nad tim co s tim. 
 
DISKUZE - DODÁVKA 
Je asi třeba prodat dodávku a koupit novou. 
Do konce března potřebujeme mít 9místnou dodávku kvůli víkendovkám a roadtripům. 
 
DISKUZE - ZPĚTNÁ VAZBA K VÁNOČNÍMU VEČÍRKU 
Bylo to super, Marta udělala moc dobrý občerstvení, Honzíkovi nechutnala řepová pomazánka 
(ale snědla se všechna). 
 


